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Dnia 19.11.2024r. 

 

Rada Gminy Wietrzychowice 

Radni 

Protokół nr VII/2024 

VII Sesja Rady Gminy Wietrzychowice w dniu 18 listopada 2024 

Miejsce posiedzenia: sala narad Urzędu Gminy Wietrzychowice pok. nr 20 

Obrady rozpoczęto 18 listopada 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:28 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Curyłło 

2. Andrzej Dębiński 

3. Grzegorz Duda 

4. Tadeusz Dulian 

5. Halina Kozłowska 

6. Michał Kuczak 

7. Anna Mnich 

8. Andrzej Pudełko 

9. Dorota Stokłosa 

10. Elżbieta Stryczek 

11. Tadeusz Stryczek 

12. Urszula Szot 

13. Maciej Uchwat 

14. Sylwester Wojciechowski 

15. Ewa Wojcieszek 

  

 Lista obecności: radnych, gości i sołtysów w załącznikach nr 1, nr 2 i nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

1. Otwarcie Sesji, sprawdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku 

obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wietrzychowice Dorota Stokłosa o godzinie 11: 00 
otworzyła VII sesję Rady Gminy Wietrzychowice i po powitaniu radnych i zaproszonych 
gości oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy  
15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 radnych 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Poinformowała, 
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że obrady sesji są transmitowane na żywo. Przewodnicząca zapytała, czy są zapytania 
lub propozycje do przedstawionego porządku obrad. 

 Przyjęto nowo przedstawiony porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad VII Sesji Rady Gminy Wietrzychowice IX kadencji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół nr VI/2024 z sesji Rady Gminy Wietrzychowice odbytej w dniu 28 października 
2024 r. jest wyłożony do wglądu radnym w biurze Rady Gminy oraz dostępny w aplikacji 
eSesja. 

W sprawie protokołu radni nie zabrali głosu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z ostatniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 
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3. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 

28 października 2024 roku. 

Sprawozdanie jw. przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa 

w brzmieniu załącznika nr 4 do niniejszego protokołu. 

W sprawie przedstawionego sprawozdania radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 

 28 października 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  

4. Informacja o działalności Ludowych Klubów Sportowych. 

Informację jw. przedstawiła Iwona Nowak Zastępca Wójta w brzmieniu załącznika  

nr 5 do niniejszego protokołu. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: podczas turnieju Pucharu Wójta w Miechowicach 

Małych były głosy, żeby rozszerzyć, albo wydłużyć te rozgrywki między miejscowościami 

naszej gminy, żeby to nie trwało tak krótko, że kiedyś to było jakoś więcej atrakcji, że to 

rozciągało się w czasie, a tak jest to bardzo krótko i, bo to jeden dzień tylko, tak? czy 

dwa no. 

Zastępca Wójta Iwona Nowak- odpowiedziała, że przez dwie niedziele. Problem na 

pewno jest czasowo i ciężko, z tego co wiem i ciężko jest zebrać chętnych do 

stworzenia takiej drużyny. Tutaj jest po prostu problem, jest to okres wakacyjny, 

wiadomo młodzież wyjeżdża, część jest osób pracujących i stąd po prostu są te 

problemy, że trudno jest też zebrać drużynę, ale weźmiemy to pod uwagę także może 

już w przyszłym roku. 
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5. Informacja Wójta o działalności międzysesyjnej. 

 Wójt Gminy Wietrzychowice Robert Śpiewak przedstawił informację o działalności 

międzysesyjnej za okres od dnia 28 października 2024 roku do dnia 17 listopada 2024 

roku.  

Poruszył tematy dotyczące: 

1) Udziału w szkoleniu Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów dotyczące tematu m.in.  

ustawy o samorządzie gminnym oraz wystąpienia Dyrektora Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego w zakresie aktualnie 

prowadzonych naborów (większość dedykowana w ramach ZIT- u) 

2) Spotkania roboczego z Wicestarostą Romanem Łucarzem i dyrektorem Zarządu 

Dróg w Tarnowie w zakresie budowy chodnika przy drodze powiatowej  

w miejscowości Jadowniki Mokre koło starej Kuźni (kwestia wyrażenia zgody  

na zwężenie odcinka chodnika na łuku od 120 cm do 150 cm szerokości) 

3) Odbytego spotkania z Komendantem i Zastępcą Komendanta Miejskiego Policji 

 w Tarnowie w zakresie dofinansowania samochodu policyjnego (dofinansowanie 

przewidywane w budżecie na rok 2026) 

4) Udziału w posiedzeniach komisji: budżetowej, oświatowej i rewizyjnej Rady 

Gminy Wietrzychowice  

5) Udziału wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Grzegorzem Dudą  

w spotkaniu z Wojewodą Małopolskim Krzysztofem Klęczarem dotyczącego 

podziękowania w imieniu samorządu oraz mieszkańców za aktualizację 

zabezpieczenia medycznego województwa małopolskiego i uwzględnienia filii 

pogotowia na terenie gminy Wietrzychowice 

6) Udziału wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Gminy w spotkaniu z Prezesem 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Krakowie w zakresie 

możliwości pozyskania środków finansowych na zadania realizowane przez 

gminę  

7) Udziału wraz z Przewodniczącą i Wiceprzewodniczącym na zaproszenie 

Dyrektora Pogotowia Ratunkowego w Tarnowie w otwarciu filii pogotowia  

w Jadownikach Mokrych 

W tym podpunkcie Wójt Gminy złożył podziękowania: 

 Wojewodzie Małopolskiemu za posadowienie filii na terenie naszej gminy 

 Staroście tarnowskiemu Jackowi Hudytmie  

 Wicestaroście tarnowskiemu Romanowi Łucarzowi 

 Radnemu Rady Powiatu Tarnowskiego Stefanowi Dzikowi  

 Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Wietrzychowice Grzegorzowi Dudzie 

za włożony trud i zaangażowanie oraz determinację w działaniu, aby 

karetka pogotowia stacjonowała na terenie naszej gminy 
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 Dyrektorowi Pogotowia Ratunkowego w Tarnowie Krzysztofowi 

Krzemieniowi za liczne spotkania i zaangażowanie w uruchomienie filii 

 W imieniu własnym i mieszkańców wszystkim, którzy nawet  

w najmniejszym stopniu przyczynili się do tego, aby ta filia pogotowia 

stacjonowała na terenie naszej gminy 

 Klubu Seniora z Jadownik Mokrych za zrozumienie sytuacji i udostępnienia 

lokalu dla filii pogotowia 

8) Podpisania umowy na remont pomieszczeń w Domu Ludowym w Jadownikach 

Mokrych na potrzeby nowej siedziby Klubu Seniora z Jadownik Mokrych 

(planowane zakończenie prac do koniec bieżącego roku, kwota zadania to 

78 215,00 zł plus dodatkowe środki, 1400 zł nadzór inwestorski nad realizacją 

zadania) 

9) Podpisania umowy na wykonanie wzmocnienia belki nad drzwiami garażowymi 

OSP w Miechowicach Wielkich oraz wykonano przejście z korytarza (koszt 

zadania to 25 tyś. zł., praca na ten moment zostały ukończone) 

10)  Odbytego spotkania z Panem Mateuszem Noskiem (właścicielem siłowni m. in.               

w Szczurowej) dotyczące poszukiwania lokalizacji pomieszczenia na terenie 

gminy Wietrzychowice (kwestia wynajęcia oglądanego lokalu w byłej szkole  

w Jadownikach Mokrych) 

11)  Odbytego spotkania z dr Maciejem Kaczówką w zakresie zatrudnienia jako 

lekarza w naszym ośrodku (doktor wyraził wstępną zgodę na pracę od stycznia 

2025 r. w wymiarze 2 godzin, dwa razy w tygodniu) 

12)  Udziału w akademii zorganizowanej przez Przedszkole Publiczne  

w Wietrzychowicach z okazji Święta Narodowego 11 listopada (gratulacje dla Pań 

i dzieci z trud i poświęcenie w przygotowanie przedstawienia patriotycznego  

i podziękowanie za zaproszenie) 

13)  Zorganizowania i przeprowadzenia Gminnego Dnia Niepodległości w Sali 

widowiskowej Gminnego Centrum Kultury (podziękowania dla Pani dyrektor za 

przygotowanie uroczystości, Pani Dorocie Stokłosa i Pani Iwonie 

Wojciechowskiej, nauczycielom szkoły podstawowej w Wietrzychowicach oraz 

uczniom szkoły za przygotowanie przedstawienia) 

14)  Podpisania umowy na prace porządkowe w zakresie zieleni na terenie naszej 

gminy przez firmę DRWAL, która obejmowała: 

 wycinkę drzew obok boiska sportowego w miejscowości Miechowice 

Wielkie wraz z wykonaniem nasadzeń oraz wyczyszczenie, utylizacja 

samozasiewów obok byłego Gimnazjum  

 wyczyszczenie, utylizacja samozasiewów na działce w Demblinie przy 

stawie,  

 wykonanie cięcia pielęgnacyjnego obejmującego cięcie sanitarne  

i korekcyjne jesionu wyniosłego w Wietrzychowicach (boisko sportowe) 
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  usunięcie martwej lipy drobnolistnej w Wietrzychowicach, koło budynku 

wielofunkcyjnego (koszt zadania to niecałe 10 tyś. zł) 

15)  Podpisania umowy na przeprojektowanie budynku wielofunkcyjnego i budynku 

byłego Gimnazjum w Miechowicach Wielkich na kwotę 26 322,00 zł w związku ze 

zgłoszeniem budynków do dofinansowania ze środków zewnętrznych, gdzie 

warunkiem jest dostępność dla osób niepełnosprawnych 

16)  Wypowiedzenia umowy najmu w budynku byłej szkoły w Jadownikach Mokrych 

Stowarzyszeniu ROAD RATS z powodu możliwości posadowienia filii pogotowia 

ratunkowego (docelowo pomieszczenie będzie przeznaczone dla Koła Gospodyń 

Wiejskich z Jadownik Mokrych) 

17) Odbytego 15 listopada uroczystego otwarcia wyremontowanej remizy OSP 

Wietrzychowice oraz przekazania pojazdu typu quad jednostce OSP 

Wietrzychowice. Remont remizy polegał na wykonaniu całkowicie nowej wylewki 

w garażu remizy, zamontowaniu nowej bramy garażowej z zasilaniem 

 i automatyką do otwierania, wykonaniu stolarki wewnętrznej oraz instalacji 

elektrycznej (całkowity koszt zadania to 113 320,13 zł- zadanie zostało 

współfinansowane ze środków województwa małopolskiego w kwocie 48 000,00 

zł wkład własny gminy Wietrzychowice to jest pozostała kwota, czyli ponad 

65 000,00 zł; wsparcie finansowe z województwa małopolskiego zostało również 

przyznane na fabrycznie nowy pojazd quad, będzie on stanowił wyposażenie 

jednostki OSP Wietrzychowice, całkowity koszt zakupu to 45 000,00 zł ze 

środków województwa małopolskiego dofinansowanie w kwocie 10 000,00 zł 

przekazana jednostce OSP na ten cel to 25 000,00 zł i dotacja z budżetu 

Starostwa Powiatowego w Tarnowie kwota 6 000,00 zł oraz środki własne 

jednostki OSP 4 000,00 zł), podziękowania za wsparcie dla zarządu 

województwa małopolskiego, dla rady powiatu tarnowskiego, Panu Ryszardowi 

Pagaczowi wicemarszałkowi Województwa Małopolskiego oraz Panu Stefanowi 

Dzikowi radnemu powiatu tarnowskiego za przybycie na uroczystość i rozmowy 

ze strażakami oraz za pomoc i wsparcie gminy Wietrzychowice 

18) Przeprowadzenia Gminnych Manewrów OSP w Demblinie (jednostki biorące 

udział. OSP Wola Rogowska, OSP Demblin, OSP Wietrzychowice, Osp 

Jadowniki Mokre oraz OSP Miechowice Wielkie), podziękowania dla Prezesa 

Gminnego Zarządu OSP Macieja Mądrzyka za opracowanie scenariusza 

ćwiczeń, komendanta gminnego Krzysztofa Kocialskiego za dowodzenie całością 

ćwiczeń i ich przeprowadzenia, prezesów i naczelników jednostek OSP oraz 

wszystkich druhów jednostek za udział w ćwiczeniach, KGW z Wietrzychowic 

oraz KGW z Nowopola za przygotowanie poczęstunku dla uczestników 

manewrów 

19) Pozyskania samochodu marki FORD w ramach zadania pn.: „Modernizacja 

oczyszczalni ścieków w Miechowicach Wielkich wraz z zakupem sprzętu do 

obsługi sieci wod.-kan. dla Gminy Wietrzychowice - zakup samochodu” (koszt 
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zakupu to 123 984,00 zł, samochód będzie na wyposażeniu Zakładu 

Komunalnego w Wietrzychowicach) 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Zbigniew Curyyłło- powiedział: Panie Wójcie wspomniał Pan o budynku 

wielofunkcyjnym, a konkretnie o przeróbce centrali telefonicznej, przeniesienie 

 z jednego miejsca na drugie. Ja mam taką prośbę do Pana, do Pani Przewodniczącej, 

bo problem od lat albo dziesiątek lat dotyczy nieszczęsnego słupa stojącego na 

parkingu przy kościele. Według mnie najprawdopodobniej to jest nieczynne, a jeżeli 

czynne to jak będziemy mieć tą firmę ORAGNE, bo najprawdopodobniej to jest majątek 

tej firmy, czy nie dałoby się tego słupa zlikwidować całkowicie lub przenieść na granicę 

działki, bo parking jest, mamy ciasno przy tym kościele, a on wyjątkowo utrudnia 

 i zabiera miejsce, jeżeli chodzi tam o parkowanie tych samochodów bardzo bym prosił 

zgłosić tej firmie bo ja rozumie, że to będzie chwilę trwało i może by to zlikwidowali 

całkiem, jeżeli nie użytkuje się tego, a jak nie to przenieść na granicę działki i wtedy 

mamy parking. To jest działka nasza także można by było sobie pozwolić na takie coś. 

Wójt Gminy Robert Śpiewak- odpowiedział: rozumie, sprawa zostanie rozeznana  

i przekazana do działania. 

Radna Ewa Wojcieszek- zapytała, ile jednostek brało udział w manewrach? 

Wójt Gminy Robert Śpiewak- odpowiedział: pięć, Jadowniki Mokre, Wietrzychowice, 

Miechowice Wielkie, Demblin i Wola Rogowska. (…) Postawiłem na bezpieczeństwo, 

ponieważ brały udział … doświadczony powodzią z 2010 roku dopuściłem do udziału 

tylko i wyłącznie Strażaków ratowników, czyli osobę przeszkoloną, posiadającą badania 

lekarskie i ubezpieczoną, bo to jest podstawa. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  

 a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 2024 r.; 

 Wyjaśnienia do projektu uchwały złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy, prosząc 
o przyjęcie zmian w Uchwale budżetowej Gminy Wietrzychowice na rok 2024 zgodnie 
z przedłożonym projektem uchwały -załącznik nr 1- korekta planu dochodów, załącznik 
nr 2- korekta planu wydatków, załącznik nr 3- korekta wydatków. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wietrzychowice na 

2024 r.; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

 Rada podjęła uchwałę nr VII/39/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu). 

 b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wietrzychowice na lata 

2024-2039; 

Do projektu uchwały wyjaśnienia złożył Andrzej Furgał Skarbnik Gminy, zwracając się 

z prośbą o przyjęcie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2039 

stanowiącej załącznik nr 1 niniejszej uchwały, załącznik nr 2 wykaz przedsięwzięć 

wieloletnich, załącznik nr 3 objaśnienia do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wietrzychowice na lata 2024-2039; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

 Rada podjęła uchwałę nr VII/40/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu). 
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 c) uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy Wietrzychowice 

 z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze 

pożytku publicznego na 2025 rok” 

 Wyjaśnienia do projektu uchwały złożyła Dorota Stokłosa Przewodnicząca Rady 

Gminy mówiąc, iż program współpracy Gminy Wietrzychowice z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego 

uchwalany jest co roku zgodnie z art. 5A ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego uchwala po konsultacjach miedzy innymi z organizacjami 

pozarządowymi roczny program współpracy z organizacjami oraz innymi podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Gminy 

Wietrzychowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi 

 w sferze pożytku publicznego na 2025 rok” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

  Rada podjęła uchwałę nr VII/41/2024 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu). 

 

7. Zapytania i wnioski sołtysów. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Sołtys Zbigniew Curyłło- powiedział: mam taką propozycję, żeby to miejsce, gdzie 

siedzą za naszymi plecami sołtysi wyposażyć w mikrofon, taki jak my tu mamy.  

Może tam by ktoś chciał coś powiedzieć a bez mikrofonu to tak niezręcznie. 

Sołtys Ewa Wojcieszek- powiedziała: ja mam kilka punktów, gdyż osoby przychodzące 

z podatkiem zgłaszamy do mnie pewne sprawy. Pierwsza sprawa to zawieszenie 

dodatkowej lampy pod państwem Wyczesany, jest tam postawiony nowy dom, jest 
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kawał tego od głównej ulicy i zgłaszali mi, że jest ciemno. Druga sprawa to już nie tylko  

u nas, ale pewnie i wszędzie wybijają się pobocza zwłaszcza na zakrętach. U nas są 

takie tutaj na Zamłyniu, co są te ostre zakręty, teraz bardzo dobrze te zakręty są 

wykoszone przez wodociągi, no ale niestety dziury obok asfaltu zostały i obawiam się, 

żeby tam czasem nie stało się coś nie dobrego, żeby jakieś koło się nie urwało. Proszę 

na to zobaczyć, odpowiednia osoba i tam raczej nie zda egzaminu kamień, czy co, bo 

już tam kamień był w pewnych, w tych dziurach sypany i zawsze ten kamień jest 

zabierany powrotem przez koła i jeszcze tyle, że idzie na zakręt jedzie motocyklista, 

będzie jechał, no różnie, może dojść do wypadku. Trzecia sprawa potrzebujemy 

wymalować lamperie na dużej sali w Domu Kultury. Sprawa ta jest, ciągnie się już od 

wiosny, koszt tej lamperii, bo rozmawiałam już z panem Grajdurą, po prostu tylko czeka 

na decyzję, to jest od 100 do 150 zł. Mamy pomalowane, przychodzą, no są 18-stki,  

to tak jak sami wiecie jak po 18-stkach jest. Ostatnio nawet po odebraniu Panie myły 

ścianę, są już przebarwienia i jeżeli się to nie zrobi po prostu już, to potem trzeba będzie 

całą salę wymalować. Poprosiłabym również o lakier na lamperie na dół do 

pomieszczeń, gdzie jest młodzież oni również grają, wiadome w ping-ponga, ćwiczą  

i tam non stop też sobie tymi butami poodbijają. A gdyby ta lamperia była taka w tych 

pomieszczeniach, też zmyliby i nie byłoby śladu. Czwarta sprawa, bardzo bym prosiła 

 o położenie terakoty w Domu Kultury na naszej dużej Sali konferencyjnej. Jak Państwo 

niektórzy byli przy wyborach na wójta pokazywaliśmy, jak mamy tam zrobione, sami 

włożyliśmy swój wkład w wybicie ściany działowej, jest tam wymalowane, jest wszystko 

mamy stoliki, tylko nie mamy płytek, nie no terakota. Ostatnia sprawa podświetlenie 

altany i tu już sprawa ciągnie się rok muszę powiedzieć, bo rok temu o takiej porze jak 

jeździliśmy czy chodziliśmy na kaplicę, po kolei gasły nam światełka, które są notabene 

w kostce. Zostało jedno, trochę się poświeciło i zgasło. Zgłosiłam sprawę tutaj i okazało 

się co, najpierw mróz, potem śnieg, czekaliśmy do wiosny. Na wiosnę przyjechali 

Panowie, którzy to robili, i po prostu tak powiedzieli, że żarówki się popaliły i trzeba 

wymienić. Później czekałam na Pana Grajdurę, to miał urlop, to miał inne zajęcia,  

w końcu jak przyjechał znowu to zobaczył, mówi no niestety to jest tak osadzone, 

niczym niezabezpieczone. Tam, gdzie żarowniki jest woda, bo jak po ulewie, gromadzi 

się woda, i powiem wam, że rok minął teraz w listopadzie i ciekawe czy te światełka 

zaświecą się na święta, no bo cóż lada moment mróz odnowa, i po prostu altana jest 

ładnie podświetlona, a niczemu to nie służy. Bardzo proszę o rozpatrzenie tej sprawy. 

8. Wnioski Kierowników jednostek organizacyjnych. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

9. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Grzegorz Duda- powiedział: ja miał był pierwszą taką interpelację miałbym 

odnośnie skrzyżowania w Demblinie, gdzie droga powiatowa łączy się z drogą gminną, 
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tam pod stawem. Tam jest to skrzyżowanie na zakręcie, po skosie i nie widać, jak 

samochody jadą od kierunku Woli, więc tam bym prosił o wstawienie lustra na tym 

skrzyżowaniu. 

Radna Dorota Stokłosa- powiedziała, że będą tam znaki poziome, to już jest w toku. 

Radny Grzegorz Duda- powiedział: kolejną taką sprawą, dzisiaj o 10:00 w Tarnowie,  

to taką informację Wam chciałem podać o 10:00 w Tarnowie w KRUS-ie odbyło się 

spotkanie , na którym jakby miało zostać omówione, czy było nawet tzw. Profil ePUE, 

tak jak to macie w ZUS- ie, to również KRUS zakłada taki profil każdemu, można złożyć 

taki wniosek, ściągnąć druk ze strony internetowej i tam każdy będzie mógł sobie 

sprawdzić ile lat ma w KRUS-ie, ile mu zostało, jakie składki, będzie można również 

zaświadczenia sobie wybrać jakie będą potrzebne, także w imieniu kierownika 

zachęcam do korzystania. 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: ja chciałem się odnieść do problemu poboczy 

tych co wspomniała radna Ewa. Swego czasu na sesji, nie wiem czy to w tej kadencji. 

Mówiłem o tym, że zachodzi konieczność, czy jest konieczność przejechania maszyną, 

zgarniarką, czy ładowarką, no może zgarniarką po wszystkich drogach gminnych, 

wyasfaltowanych, ponieważ ta ziemia leżąca koło asfaltu jest wyżej jak asfalt i woda 

spływająca z tego asfaltu zatrzymuje się zaraz przy tej ziemi, i to powoduje,  

że nadchodzi teraz zima, będą tam pęknięcia, tam będzie woda stała i te dołki, które się 

wybijają, no to tylko i wyłącznie  z tego powodu, że tam jest błoto i nie ma gdzie ta woda 

spływać, więc tutaj musi być ta reakcja gminy. I w najbliższym czasie, może nie dziś, 

 nie jutro, ale na wiosnę, czy kiedy (…), takie praktyki kiedyś w przeszłości były (…), 

teraz kilka lat pewnie ta maszyna nie jechała. Można się temu przyglądną, 

przejeżdżając, zwrócić uwagę na to. (…) w okresie zimowym piaskarki sypią na te nasze 

drogi piasek itd., to nigdzie nie ucieka, tylko z asfaltu jest zmiatane, rozpychane  

na pobocza, plus jeszcze jakieś błoto, no i takie się problemy robią. Tu bym bardzo 

prosił, żeby się tym tematem zająć, no bo jest to sprawa poważna. 

Następne pytanie mam do Pana Radnego Powiatowego. Szanowny Panie Stefanie  

w kampanii wyborczej jeden z punktów Pana brzmiał następująco: ja przyznam się 

byłem autorem tego, mianowicie mówił Pan o przebudowie, rozbudowie, wybudowaniu 

nowego mostu w Wietrzychowicach w ciągu drogi powiatowej. Chciałbym wiedzieć, żeby 

nam Pan dzisiaj tutaj przybliżył ten temat, czy w budżecie powiatu tarnowskiego jest 

jakiś ślad w tym temacie? 

Radny Andrzej Pudełko- powiedział: ja tam chciałem jeszcze sprostować do 

wypowiedzi Pana Zbyszka o Puchar Wójta.  Z Pucharem większość może tutaj Was tak 

nie ma dużego kontaktu, ale na temat z piłkarzami, ja miałem Duzy kontakt, bo byłem 

prezesem i w zarządzie w jednym klubie i drugim, i już Wam mogę powiedzieć, jak to 

wygląda od zaplecza. Zaczynają się treningi w styczniu, w lutym sparingi, w marcu 

mecze się już praktycznie rozgrywają, w kwietniu mecze, kończy się to 15 czerwca lub 
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jeżeli nie da się rozegrać jakiegoś meczu przesuwają go na dwudziestego któregoś 

czerwca. Kończy się tak jakby ta runda wiosenna i zaczyna się Puchar Wójta. Puchar 

Wójta jak chłopaki są zmęczeni, no to by było takim dobrym rozwiązaniem dla 

chłopaków co nie grają w piłkę, nie są zrzeszeni w takich klubach, ale znowu chodzi  

o bezpieczeństwo, no bo nie są ubezpieczeni. I tu rozwiązaniem jest, że chcą jak 

najszybciej, ci na przykład nie chcą grać chłopaki mówią, bo oni są przemęczeni, bo 

dalsza runda zaczyna się od 15 sierpnia, ale znowu sparingi zaczynają się 15 lipca już 

 i mają na wakacje dwa, trzy tygodnie, w tym muszą rozegrać dwa razy, dwie niedziele 

Puchar Wójta. Chcieli to zrobić sobota- niedziela, no nie wypali, bo większość pracuje 

lub większość jest tam gdzieś powiązana z …, pracuje za granicą i nie mogą podjechać.  

Dlatego stwierdzili, że może by to zrobić tylko w jedną niedzielę, rozegrać, chodziło 

nam, żeby znowu jak najwięcej tych drużyn było. Jest siedem drużyn, mamy dwa kluby, 

dlatego zostały tylko te dwa kluby. Na Woli Rogowskiej nie da się rozegrać Pucharu 

Wójta, bo zrobiły się duże dziury, żeby to uzupełnić, żeby ktoś nie skręcił znowu nogi, 

kolana, no to muszą być rozegrane na jednym stadionie, albo na Orle, albo tutaj  

w Wietrzychowicach. Dlatego mówię, że oni są pod tym względem przemęczeni i znowu 

kończy się ta druga runda 15 listopada jak dobrze pójdzie, no to do końca 30 mają je 

zakończyć. Odpoczynek mają te chłopaki grudzień i kawałek stycznia, kiedy oni mogą 

odpocząć? Dlatego niektórzy nie są zadowoleni z tego Pucharu Wójta, bo mnie już  

głosy doszły, ale trzeba się z tym liczyć, że to fajnie wygląda, bo na przykład Ci chłopaki 

co nie grają, to czekają na ten Puchar Wójta, no i chcieliby w nim zagrać, ale no niestety 

coraz mniej tych chłopaków mamy, no dziewczyny nie będą grać, bo nie będą mieć 

szans konkurować z nimi, i tutaj musimy to jakoś…, myślałem zorganizować w ten 

sposób, że nawet chodziło dwa lata temu, chciałem zorganizować Puchar, wszystko 

zorganizowaliśmy kiełbaski, grilla, żeby zachęcić i to nie przyszli. W ostatniej chwili 

odmówiło dwie drużyny. No na siłę nawet tutaj był Pan sołtys, miał do czynienia z nimi, 

no na siłę chłopaków nie zorganizujesz, bo w sobotę mieli 18-stkę no i normalna rzecz. 

Dlatego na ten temat możemy bardzo podyskutować, mielimy już nawet, pod uwagę 

wzięliśmy z tamtym wójtem, żeby to zorganizować na orliku w szkole, ale problem jest 

taki, że tam każdy kibic chciałby sobie zapalić papierosa, przynieś sobie piwo, no jest to 

takie ograniczenie, nie mamy po prostu tam takiego wejścia. Dlatego dalej nam został 

stadion, tylko że coraz mniej tych chłopaków mamy i musimy się z tym liczyć, że ten 

Puchar Wójta kiedyś odpadnie, ale póki jest to trzeba się cieszyć, bo grają chłopaki 

 i trzeba ich motywować, dlatego nawet w moim imieniu zapraszam Państwa radnych na 

takie mecze, czy na Orła, czy tutaj do Wietrzychowic, bo te chłopaki naprawdę się 

cieszą czy widzą Pana Wójta, czy Panią Przewodniczącą, czy kogoś z radnych, to oni 

aż lepiej grają.  

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: ja jeszcze dwa słowa, jeśli chodzi o wystąpienie 

Pana Andrzeja czy Grzegorza 
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Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa- powiedziała: oficjalnie Andrzej, 

nieoficjalnie Grzegorz. 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: to ja będę mówił nieoficjalnie. Wychodzi na to, że 

rozmawialiśmy z dwoma różnymi grupami. Ty rozmawiałeś z tymi, którzy są bardzo 

przemęczeni, a ja rozmawiałem z takimi bardziej wypoczętymi. 

Radny Grzegorz Duda- powiedział: ja jeszcze może dwa słowa na temat mostu. Otóż 

od początku kadencji wspólnie z Panem Wójtem na wszystkich spotkaniach o których 

wiecie, czy to od Pana Wójta, czy to ode mnie. Na wszystkich tych spotkaniach  

w poszczególnych instytucjach poruszamy temat mostu i już byliśmy w tej sprawie  

u marszałka Kozaka, były też rozmowy z posłem Górnikiewiczem, obecnie mamy mieć 

spotkanie z wicepremierem w tej sprawie, więc cały czas tę sprawę mostu jakby 

pilotujemy. 

 Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: ja się chciałem odnieść do wypowiedzi Pana 

Grzegorza, jak dobrze zrozumiałem Pana to o jakim Pan moście mówi? 

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa- powtórzyła: o jakim moście Pan 

mówi? 

Radny Grzegorz Duda- powiedział: mówimy o moście na Dunajcu tutaj u nas. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa- powiedziała: tak o tym, o którym Pan 

myślał, Panie Radny. 

Radny Grzegorz Duda- powtórzyła: o tym, o którym Pan myślał. 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: no właśnie Szanowni Państwo proszę słuchać co 

kto mówi, a informacje przekaże Pan Dzik.  

Radny Powiatowy Stefan Dzik- powiedział: tak krótko w dwóch tematach. Pierwsze 

tutaj odnośnie tego lustra, tzn. to jest sprawa otwarta, Zarząd Dróg z reguły w takim 

wypadku powołuje taką komisję bezpieczeństwa, która po prostu o tym decyduje, czy 

takie lustro w tym miejscu jest potrzebne itd. Ja już na poprzedniej, albo już dwie sesje 

wcześniej już nie pamiętam, tutaj radny Sylwek zgłaszał taką sprawę, żeby po prostu 

zjazdy rozdzielić liniami, tak jak to jest w innych miejscach, czyli tymi liniami na jezdni. 

Tą sprawę już zgłosiłem, mam już tutaj wstępne ustalenia z naszym inspektorem do 

spraw dróg, że w tym momencie na malowanie i na takie sprawy jest już za późno, bo to 

jest nie ta pora, natomiast weźmie to pod uwagę i w przyszłym sezonie, gdy na wiosnę 

zacznie się taki sezon naprawy i takich malowań linii na drogach, uwzględni tu te dwie 

sprawy, czyli zarówno na Pałuszyce, tak zgłaszałem jak i na Nowopole. Natomiast 

odnośnie tego lustra to komisja decyduje, jeżeli taki będzie wniosek to oczywiście. I tutaj 

do tego tematu poruszanego mostowego, no ja pamiętam co mówiłem, otóż nie tylko ja 

wiele osób w kampanii na naszych spotkaniach poruszaliśmy temat właśnie związany  
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z mostem no dla nas tutaj takim ważnym, jakim jest most na Dunajcu, i choćby nawet 

ostatnie dni pokazały, że ten most naprawdę jest ważny nawet ze względu na 

bezpieczeństwa, takiego odcięcia nas od powiedzmy reszty świata. Bo jak pamiętacie 

Państwo bodajże w ubiegłym tygodniu zdarzenie na moście w Biskupicach, gdzie przez 

kilka godzin po prostu byliśmy no tutaj zablokowani z możliwością jazdy, więc jest to mi 

się wydaje taki mocny argument kolejny, który przemawia tutaj za powstanie według  

tych koncepcji, które były tutaj sporządzane kilka lat temu takiego mostu na Dunajcu,  

i ten temat oczywiście poruszałem, i tak jak tutaj radny Grzegorz mówił, również przez 

wszystkich możliwych spotkaniach staram się lobbować, bo to jest oczywiście sprawa 

bardzo poważna itd. Moje możliwości tu są takie, tyko przedstawianie, argumentowanie, 

lobbowanie, poruszanie z osobami, z którymi się spotykam, i to również czynię. I teraz 

Panie Zbyszku, radny Panie Zbyszku z tym właśnie tematem jest związana sprawa 

mostu na naszej tutaj nazwijmy to starej Kisielinie, czyli w Wietrzychowicach, bowiem 

jeszcze w ubiegłej kadencji, nie ukrywam tu przy Pana współpracy, jak gdyby 

kilkanaście wniosków żeśmy różnych składali. Jak Państwo pamiętacie, szczególnie 

Państwo, którzy byli radnymi to tutaj odpowiedzi na ten temat wyjaśniałem, to była 

sprawa tego typu, że ten most jest wąski, że tam jest ta bariera. Składaliśmy też taki 

wniosek, żeby tą środkową barierę jakby usunąć, bo dzisiejsze pojazdy rolnicze nawet 

po prostu, które się tym mostem poruszają, no ten most stanowi pewne takie zawężenie, 

mają problem z przejechaniem. Wyjaśnienia tego typu były, że jest to nie możliwe, 

 bo most się kończy na tej pierwszej barierze, a to drugie to jest kładka, i nie można, jak 

gdyby z kładki zrobić części jezdnej. Zgadza się wszystko tutaj, że ten most jest za 

wąski w ubiegłym roku też tutaj staraniami, no nie ukrywam moimi, było to, że zresztą 

pan Zbyszek swego czasu nawet tutaj to, że mi dziękował za to, że zostały te przez 

nasz zarząd dróg poprawiony najazdy, tam koło mostu, bo tam był taki stan 

wyprofilowania tej drogi, który szczególnie w okresie zimowym śliskiej jezdni 

powodował, że pojazdy się ześlizgiwały, zostało to zrobione. Natomiast ten temat 

przebudowy mostu jest związany właśnie pośrednio, i tak jak ja to pamiętam nie jest to 

osobny temat, bo według ocen przez wszelkich no… na ten moment zarządu dróg stan 

tego mostu nie jest (…) to znaczy most nie jest w stanie takim, żeby zagrażał 

bezpieczeństwu, który by był mostem, jak gdyby no koniecznym w szybkim tempie do 

przebudowy, natomiast mówiliśmy tutaj o tym, że gdyby doszło do, na co cały czas 

liczmy, że ten temat dalej będzie aktualny, i się uda go wykonać. I gdyby doszło do 

budowy takiego mostu na rzece Dunajec, to musimy sobie zdać sprawę z jednego,  

że wtedy jest konieczny kolejny etap, no taki bardzo szeroki, a mianowicie 

wyprowadzenie ruchu, który by poszedł przez ten most, przez Dunajec, żebyśmy nie 

przeżyli czegoś takiego, jak to było w gminie Gręboszów, w Hubenicach, czy gdzieś 

tam, żeby nas tu rozjechali. I właśnie z tym tematem było by związane poszerzenie tu 

ewentualnie, w miarę możliwości dróg powiatowych, oczywiście dostosowanie tego 

mostu tutaj na Wietrzychowice, tak między innymi, i wyprowadzenie tego ruchu  

w kierunku jakiejś drogi wojewódzkiej, no bo też nie można przejeżdżającemu przez 

(…), ale z tym związane są też prace na drogach powiatowych, bo nie można 
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przejeżdżającemu przez most zabronić tego, że on pojedzie w prawo, czy w lewo, i to 

jest taka sprawa. Więc Panie Zbyszku ja tutaj w budżecie śladów na ten moment, na ten 

rok w budżecie powiatu nie ma jakoś na taki temat, natomiast ja, jeżeli by się jakiś 

program pojawił, z którego można by taki most po prostu no wcześniej uwzględnić itd. 

To mam to, na uwadze, i na bieżące te sprawy śledzę, natomiast to o czym jeszcze raz 

wspomnę jest to temat powiązany jeden z drugim, czyli jak gdyby no nazwijmy to sprawy 

mostowe. Nie wiem czy to tu usatysfakcjonowało Pana, ale no jak ja sobie tu tak 

przypominam, to takie tematy były poruszane. 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: nie bardzo mnie to Panie Radny satysfakcjonuje, 

ponieważ to co Pan mi wytłumaczył, to przebudowa mostu tu za Panem Nagórzańskim 

jest uzależniona od budowy mostu na Kisielinie, na Dunajcu przepraszam. No na miłość 

boską powiat ma swoja drogę, swój majątek w postaci tego mostu, i będziemy czekać 

200 lat, że się ktoś tam obudzi i będzie budował most na Dunajcu, a problem to jest 

wąskie gardło ruchu w Wietrzychowicach. Problem istniał, istnieje z dnia na dzień coraz 

większy, o to mi chodziło, czy nie pójdzie samodzielnie powiat w taką inwestycję. 

Radny Powiatowy Stefan Dzik- odpowiedział: Panie Zbyszku, jeżeli tylko się pojawi 

taka możliwość, to myślę, że będziemy tutaj, nie będziemy czekać na most na Dunajcu, 

będziemy taki temat realizować, więc tak mogę Panu powiedzieć, natomiast na ten 

moment nie jest, w tym budżecie przynajmniej na 2025 rok nie jest to uwzględniane. 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: i to chciałem od Pana wiedzieć. 

Radna Urszula Szot- powiedziała: mam taki temat, ponieważ było wszystkich świętych, 

czas refleksji, odwiedzania grobów naszych bliskich. My mamy cmentarz komunalny  

u ans w parafii Wola Rogowska, i to co chcę zgłosić, to po prostu mieszkańcy i goście, 

którzy odwiedzają swoich bliskich i krewnych na tym cmentarzy, od kilku, kilku dobrych 

lat, a nawet kilkunastu proszą, czy nie dało by się zamontować lampy przynajmniej 

jednej obok cmentarza, żeby doświetlić. Nie, że ludzie po nocy chodzą, tylko po prostu 

czasem wieczorem i ktoś sobie jedzie, i chce sobie lampkę zapalić, i powiem jest dosyć 

nieprzyjemnie, nawet zaparkować. Nie rozmawiamy tu o ciągu lamp, przynajmniej 

jednej, dwóch lamp, żeby mieć to na uwadze.  

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: ja jeszcze chciałem do wystąpienia Pana Wójta, 

jeżeli chodzi o Ośrodek Zdrowia. Szanowni Państwo na dzień dzisiejszy na terenie 

naszej gminy grzmi, jeżeli chodzi o lekarzy brak, brak i brak. Ciągnie się to temat 

wiadomo od dłuższego czasu, tutaj Pan Wójt wspomniał, współpraca z Panem doktorem 

Kaczówką. Panie Wójcie, Szanowna Rado, czy Pan Wójt ma takie kontakty, może od 

naszej gminy w kierunku Szczurowej, i tam jeszcze, jeszcze dalej, może tam by się 

znalazł człowiek, który by chciał wziąć ten Ośrodek Zdrowia w swoje ręce i po prostu …, 

bo wierzę w to, że bez przekształcenia do tego Ośrodka w Ośrodek Niepubliczny 

będziemy dalej borykać się z tym problemem. 
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Radny Grzegorz Duda- powiedział: ja chciałem poddać taki temat może jeszcze,  

że abyśmy przeprowadzili może, albo zastanowili się nad tym tematem, ponieważ nasza 

gmina chyba jako jedna z niewielu nie ma autobusu szkolnego. Jakbyśmy 

przeprowadzili taką symulację kosztów jak wygląda utrzymanie autobusu szkolnego 

własnego, a jak wynajmowanego, i może by się znalazły jakieś środki czy 

dofinansowanie na zakup takiego autobusu, jeżeli to jest oczywiście opłacalne dla 

gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa- powiedziała: młodzież jest dowożona 

dwoma autobusami. Jeden jest z JANPOLU, a jeden jest nasz.  

Radny Andrzej Dębiński- powiedział: ja takie otrzymuje od mieszkańców  

Woli Rogowskiej pytania, czy tam powiedzmy obawy mają. Zadomowiły się tam bory na 

tej Kisielinie naszej, i tam na wysokości (…) jest tama taka wysoka i woda rozlewa się 

na, gdzieś na długości 200-250 metrów od tam właśnie tej siedziby tamtego Pana poza 

most, już jest przy wale, no i obawiają się, że może te bobry zaczną kopać jamy w wale,                            

i w przypadku, gdyby zima powiedzmy była jakaś mokra, duże opady, roztopy. Jeśli                    

ta woda się podniesie, gdyby te bobry zaczęły drążyć jakieś jamy, to żeby znowu nie 

było jakiegoś nieszczęścia. No i gdyby gmina wystąpiła do Wód Polskich, no bo wiem,                  

że to nie wolno samodzielnie usuwać tych tam, kiedy by można było tą tamę rozebrać,    

bo naprawdę spiętrzyły tą wodę dosyć wysoko, i ona się przelewa obok tamy, po 

działkach tych ludzi, no i jest przy wale, i dlatego się obawiają, żeby nie zaczęły drążyć 

tam.   

A drugi temat to Pan Zbyszek zgłaszał kiedyś o znakach drogowych, powiedzmy o tym 

witaczu uszkodzonym, i widzę, że powstały tam już nowe rurki i słupki, i są praktycznie               

w tym samym miejscu, czy nie dałoby się tego jednak dalej od drogi, żeby znowu nie 

było zniszczone przez jakąś maszynę rolniczą, czy coś innego. No tam widzę, że gmina 

Radłów całkiem dalej ten witacz ma usadowiony, już nawet nie wiem, czy nie poza 

pasem drogowym nawet. 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: jak na tamtej sesji mówiłem o drodze 

alternatywnej dla karetki, to tak nie wszyscy mnie tu słuchali z chęcią. Ja chciałem 

przypomnieć tylko Państwu ostatnie zdarzenia na moście w Biskupicach, i proszę się 

nad tym zastanowić, to było gdzieś około dwóch tygodni temu.  

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa- powiedziała: ja myślę Zbyszku,  

że wszyscy słuchali, bo dyskutowaliśmy o tych drogach, no takich sytuacji jak ta,  

no człowiek nie jest w stanie przewidzieć, co w którym momencie się zblokuje,  

i oby jakiś takich nieszczęść nie było.  

Radna Ewa Wojcieszek- powiedziała: jeszcze właśnie co do tej drogi rozmawiałam  

z panem Curyłło później, i mówiąc, albo szukając drogi alternatywnej miał na myśli, aby 

połączyć drogę z Jadownik do Miechowic Małych drogą, żeby tam budować drogę 
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asfaltową, jest po prostu bliżej, już nie wszystko by jechało na Miechowice Wielkie przez 

ten wał…. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa- powiedziała: i kolejny most, i kolejny 

mostek, bo tam jak na Miechowice przez Dębowe…. No znów trzeba pokonać most. 

Radny Zbigniew Curyłło- powiedział: tutaj też mówimy o moście.  

Radna Ewa Wojcieszek- powiedziała: tutaj jest, bo tutaj jest poprawiony most,  

po prostu drogi by trzeba było doprowadzić do porządku, ale jest o wiele bliżej. 

Kierownik SGZOZ Żabno Jerzy Behounek- powiedział: w tej materii, której Pan 

Radny, który powiedział, żeby to sprywatyzować, czy ja mogę powiedzieć jedno, że na 

pewno nie będziemy przeszkadzać, natomiast 132 gminy na dzień dzisiejszy w Polsce 

nie ma w ogóle lekarzy, to jest najczęściej sytuacja podobna do momentu, w którym 

odszedł doktor wasz, który tutaj był zawsze, nie ma chęci pracy młodych lekarzy  

w gminach. To jest pierwsze, takich małych, daleko, część robi to na zasadzie, jak my 

teraz to robimy jako filia kogoś. Wójt Państwu podał jaka jest chęć lekarza, który jest za 

miedzą, dwa razy w tygodniu po dwie godziny, taka jest… Dwa dni temu w telewizji była 

rozmowa, był Pan wiceminister, Pan zastępca prezesa NFZ-tu, lekarz dyrektor szpitalu 

w Garwolinie i prezes Izby Lekarskiej, i tam padło zdanie, które czasami śmialiście się, 

jak ja wypowiadałem, ze w tym kraju trzeba mieć sakramenckie zdrowie żeby chorować, 

i z tyłu wyświetlał się napis: pacjent skierowany od nas do neurologa na zasadach 

normalnych dwa lata, osiem miesięcy oczekiwania. Pacjent jako pilny skierowany do 

neurologa rok i siedem miesięcy, to są cyfry abstrakcyjne, jeżeli ktoś jest naprawdę 

bardzo chory, to tylko opiera się na prywatnych gabinetach. To nie myśmy wymyślili, 

proszę Państwa doktor Surynt emeryt, doktor nasza druga emerytka, doktor Wroński 

emeryt, w przyszłym roku doktor Józowa emerytka u mojej żony w Dąbrowie, w takim 

samym zakładzie cała pediatria emeryci, interniści, jedna osoba jest w wieku 

przedemerytalnym jeszcze. Jeżeli nie będziemy mieć emerytów, to w ogóle nie 

będziemy mieć służby zdrowia. Jak Ci seniorzy powiedzą, że nie chce się im pracować 

lub czują się zmęczeni, to jest rzeczywistość, to nie jest niechęć czyjakolwiek…  

Z lekarzami, których Wójt mówił, ja się spotkałem w połowie lutego, pamiętacie mówiłem 

wam w połowie lutego mi mieli dać odpowiedź, chodziło mi o to mówię, jeździcie pod 

Szczucin czego nie przyjdziecie do nas za miedzę. Odpowiedzi nie było, nawet nie było, 

dopóki się dopiero dodzwoniłem do człowieka, który, jak gdyby taką opiekę 

administracyjną sprawuje nad Radłowem. My cały czas będziemy do oporu szukać, 

aktualnie prawdopodobnie na jeden dzień przyjdzie, ale młodzi lekarze mogą nam 

oddać jeden, dwa dni po południu, bo robią specjalizację. Wiadomo, że dla nich 

ważniejsza jest specjalizacja, bo to jest pozycja w zawodzie, i on musi wszystko 

nakierować na to, tam, gdzie robi specjalizację, bo od niego ordynator wymaga dyżurów, 

byciu na Izbie przyjęć czy zabiegów, jeżeli to jest specjalizacja zabiegowa. Do nas może 

pojawić się dwa razy w tygodniu, tam, gdzie trochę mu coś zostało i my cały czas 
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poszukujemy, ja mam drugi numer telefonu od tegoż młodego lekarza będę dzwonił. 

Teraz mówię Państwu, to są młodzi lekarze, którzy muszą po trzy miesiące pracować 

pod nadzorem, czyli co najmniej numer telefonu, który dostają do starego lekarza, żeby 

się skonsultować, jakby czegoś nie wiedzieli. To nie jest tak, że nie szukamy, szukamy 

 i będziemy szukać do oporu, natomiast samo słowo prywatyzacja nie działa jak magia, 

proszę o tym pamiętać, to nie jest tak, że prywatyzacja załatwi wszystko, nie żebym był 

temu przeciwny, bo mówię to nie jest tak, żebyśmy nie chcieli, natomiast to nie jest 

słowo magiczne, które załatwi wszystko. Wójt możecie spokojnie o tym myśleć, też to 

bierze pod uwagę, to nie jest człowiek, który każdą sytuację, która pozwoli mu was 

zabezpieczyć weźmie pod uwagę, bo takie jest życie, natomiast fizycznie potrzeba do 

tego ludzi. Taka jest prawda i tutaj jest największy problem, że tych ludzi na rynku nie 

ma, młodzi lekarze nie chcą robić specjalizacji przychodniami, bo tak to nazwijmy,  

bo tutaj się pracuje jeden na jeden, nie ma ordynatora koło siebie, który wyda polecenia, 

napisze co zaordynować jakie leki, lekarz na dyżurze dopilnuje, tutaj trzeba siąść 

porozmawiać w cztery oczy, powiedzieć jest Panu to i to i takie i takie leki się Panu 

należą. Młodzież nie chce ryzykować, tak bym to nazwał. Stąd ten problem i on się 

będzie tylko pogłębiał, może jak wyjdą pierwsze wypusty z tych medycyn typu Tarnów, 

Nowy Sącz, to coś się zmieni, o ile tam młodzież znowu w sporej ilości nie opuści kraju. 

Bo wiecie, jeżeli siedzi wiceminister, zresztą tu wójt może potwierdzić karetka też wisiała 

na włosku, bo w pewnym momencie przyszła komenda kto ma miejsce to dostanie.  

Bo to jest tak wojewoda wyznaczył miejsca i przekazał to do NFZ, a NFZ mówi, ale ja 

nie mam pieniędzy. No słyszycie, że tu brakuje, dołożyć trzeba do szpitali tyle, i to jest 

tak w Dąbrowie jak powstawał po Covidzie w prezencie od wojewody Małopolskie 

Centrum Chorób Zakaźnych, to się okazało, że oni nie mają poradni, i nie mieli ponad 

pół roku, bo to było dokładnie tak, że wojewoda dał na Centrum, ale NFZ powiedział,  

że nie będzie poradni, bo konkursów nie było. Wiecie, to jest, żyjemy w Państwie takich 

nie będących w symbiozie decydentów o tym wszystkim, i oni nie zawsze uzgadniają ze 

sobą tak, żeby to był ciąg logiczny, i to jest przerażające. Słyszycie porodówki mają być 

likwidowane, ale to też nie wiele zmieni, bo przybędzie ginekologów, którzy akurat na 

rynku, no u nas nie ma kolejki do poradni ginekologii. Może paru pediatrów, 

 bo jednocześnie z reguły przy położnictwie jest neonatologia, ale nie ma innych lekarzy 

to nie wyrzuci na rynek. To musiałyby się likwidować, może zmniejszać oddziały 

internistyczne, o tego typu, a na to się nie zanosi. Dlatego mówię, to jest może przykra 

prawda, ale taka jest rzeczywistość. Dlatego na pewno, jeśli Pan doktor będzie chciał 

przyjść, będziemy się go starali przekonać do tego, natomiast to nie jest panaceum 

jakby nam się wydawało. I mówię wójt też nad tym myśli, bo dla niego to też jest ważna 

sprawa, zresztą wiecie, bo nie pierwszy raz przed wami staję i to mówię. Tu się cały 

czas szuka, to co powtórzyłem, pół roku szukaliśmy lekarza do Łęgu, to jest prawie,  

że tak powiem dzielnica Tarnowa, żeby się znalazł. Trzy kilometry od granicy Tarnowa 

jest Łęg.   

10. Zakończenie Sesji. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad VII sesji Rady Gminy Wietrzychowice IX 

Kadencji o godzinie 12:28 Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa zamknęła 

obrady dziękując wszystkim za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

  

            Przewodniczący 

 

Rada Gminy Wietrzychowice 

  

Przygotował: Małgorzata Kabat 


